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Abstract (en)
In a water flow-out armature (1) with a hose pipe (2) for supplying the water, a gripping piece being provided, to one end region of which the hose
pipe (2) can be connected and at the other end region of which a water outlet mouthpiece (15) is provided, it is proposed, for the improvement and
in particular the variable shape of the handle, that the gripping piece be constructed as a sleeve (13), to which two end pieces (11, 12) can in each
case be connected to a coupling, the water-carrying connection through the sleeve (13) being formed by a pipe (14) which is mounted in each case
with one end region sealingly in a receiving bore of the end pieces (11, 12). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Wasserauslaufarmatur (1) mit einer Schlauchleitung (2) für die Wasserversorgung, wobei ein Griffstück vorgesehen ist, an dessen einen
Endbereich die Schlauchleitung (2) anschließbar und an dessen anderen Endbereich ein Wasserauslaßmundstück (15) vorgesehen ist, ist zur
Verbesserung und insbesondere zur variablen Gestalt des Handgriffs vorgeschlagen, daß das Griffstück als Hülse (13) ausgebildet ist, an dem zwei
Endstücke (11, 12) jeweils mit einer Kupplung verbindbar sind, wobei die wasserführende Verbindung durch die Hülse (13) von einem Rohr (14)
gebildet ist, das jeweils mit einem Endbereich gedichtet in einer Aufnahmebohrung der Endstücke (11, 12) einfaßt.
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